
Protokół z dn. 11 maja2017 roku 

W posiedzeniu Konińskiej Rady Pożytku Publicznego uczestniczyli: 

Maria Cybulska 

Ewa Jeżak 

Danuta Kowalewska 

Juliusz Olędzki 

Elżbieta Streker – Dembińska 

Zuzanna Janaszek - Maciaszek 

Krystian Majewski 

 

Goście: 

Karolina Wrzesińska- Wolontariuszka Roku , ekspertka 

Maria Kozłowska – przedstawicielka I LO w Koninie 

  

1. Rozpoczęcie obrad, przywitanie obecnych i stwierdzenie quorum przez kol. Ewę 

Jeżak – Przewodniczącą KRDPP. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia, zmiana kolejności punktu obrad. Jednogłośne 

przyjęcie porządku ze zmianą. 

3. Przestawienie przez kol. Juliusza Olędzkiego – wiceprzewodniczącego KRDPP 

protokołu z poprzedniego posiedzenia KRDPP, który został przyjęty jednogłośnie. 

4. Pani Maria Kozłowska poinformowała zebranych, że uczniowie I LO chcą 

przeprowadzić akcję badania przesiewowego dawców szpiku kostnego aby znaleźć 

dawcę dla ucznia Olka Radziszewskiego chorego na raka krwi (białaczkę). Prośba aby 

członkowie rady włączyli się do tej akcji, jak również organizacje porządkowe. Pani 

Maria powiadomiła zebranych, że 16.05.2017 w I LO odbędzie się spotkanie w 

sprawie akcji dla Olka. Rada przyjęła informację i na spotkanie wytypowała 

następujących członków :  

a) Karolinę Wrzesińską – Wolontariuszka Roku- ekspertka  

b) Juliusza Olędzkiego - Wiceprzewodniczącego KRDPP 

5. Kol. Ewa Jeżak- Przewodnicząca KRDPP przedstawiła kandydatów na członków rady 

do Miejskiej Komisji Wyborczej KBO: 

a) Aleksander Majewski – Młodzieżowa Rada Miasta 

b) Jakub Kamil Potrzebski- Młodzieżowa Rada Miasta 

c) Jakub Żukower – Młodzieżowa Rada Miasta 

d) Urszula Walczak – Koniński Klub Amazonki 



e) Barbara Wiechecka – Koniński Klub Amazonki 

W drodze losowania wytypowano trzech kandydatów , są to: 

- Jakub Żukower – Młodzieżowa Rada Miasta 

- Urszula Walczak – Koniński Klub Amazonki 

- Barbara Wiechecka – Koniński Klub Amazonki 

6.  Kol. Elżbieta Streker-Dembińska poinformowała radę, że grupa mailingowa, jest 

realizowana ale z przyczyn technicznych zakończenie prac jeszcze potrwa.  

7. W/w zgłosiła Radzie problem z Funduszem Wkładów Własnych. Wnioskuje aby zmienić w 

regulaminie termin składania wniosków (małe projekty- konkurs PISOP- krótki termin 

konkursowy uniemożliwia małym organizacjom korzystanie z FWK) oraz  wzór formularzu 

wniosku. 

8. Zebrani zaproponowali rozważenie zakupu licencji programu „ WITKACY” przez Miasto 

Konin. Program ten ułatwiłby organizacjom składanie wniosków i rozliczanie projektów. 

9. Kol. Krystian Majewski zobowiązał się do stworzenia folderu dla istniejących organizacji 

pozarządowych. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

Protokółował  

Juliusz Olędzki 

Wiceprzewodniczący KRDPP 

 

 

 

 


